
 

La version française suit ici. 

Canadian Sport Policy 2025-2035  

Summary Document 

• You will find a one-page snapshot of the Canadian Sport Policy 2025-2035, outlining its vision, 

priorities, and expected outcomes to quickly inform and engage stakeholders. 

Social Media Assets 

Social Media Tips and Tricks 

• Use the hashtag #CanadianSportPolicy in your posts. 

• Direct traffic back to the Canadian Sport Policy at CSP.sirc.ca 

• Tag the SIRC in your posts on X, LinkedIn, Instagram, and Facebook. 

All graphics are available here in a variety of formats. 

Two Ways to Share 

• There are eight ready-to-post options for you below, which include graphics and captions. 

• There is a customizable post option for you as well, that includes a graphic template that you can 
use with your own photo(s) in the background! 

Ready-to-Post Content 

Post 1: Introducing the Canadian Sport Policy (Single Image) 

  

Suggested Caption 

The Canadian Sport Policy 2025-2035 is here! With this, the Policy will guide and inspire everyone to 
work together to create sport environments that focus on people, reflect shared values, and enhance the 
health and culture of Canada and its communities.  

To understand more about the Canadian Sport Policy 2025–2035, visit CSP.sirc.ca today! 

 

https://sirc.ca/wp-content/uploads/2025/07/Canadian-Sport-Policy-Summary-Sheet-FINAL.pdf
https://www.csp.sirc.ca/
https://x.com/SIRCtweets
https://ca.linkedin.com/company/sirc_2
https://www.instagram.com/sirc_canada/?hl=en
https://www.facebook.com/sirc.canada/
https://sirc.ca/wp-content/uploads/2025/07/CSP-Social-Media-Graphics.zip


 

Post 2: A Pan-Canadian Sport Policy (Single Image) 

  

Suggested Caption 

The Canadian Sport Policy 2025–2035 charts an exciting path for sport in Canada. This vision, shaped by 
Canadians from every corner of the country, aligns with strategies that support the sport system. 

To learn more about the path forward for sport in Canada, visit CSP.sirc.ca today! 

 

Post 3: Coast-to-Coast-to-Coast Engagement (Single Image) 

    

Suggested Caption 

The Canadian Sport Policy 2025–2035 is based on feedback from over 5,000 people and more than 500 
sport organizations across Canada, who bring diverse experiences and perspectives to inform how we 
move forward. 

These consultations resulted in a grassroots-driven policy that champions the long-term development of 
all sport participants. 

To learn more about the role we all play for the future of sport in Canada, visit CSP.sirc.ca today! 

 

 



 

Post 4: The Vision for Sport in Canada (Single Image) 

   

Suggested Caption 

Everyone has a role to play in achieving the Policy’s vision for sport in Canada – athletes, coaches, 
officials, administrators, sport and partner organizations, and governments. Achieving the vision requires 
everyone to work together seamlessly to deliver values-driven sport. 

To understand your role in achieving the vision, visit CSP.sirc.ca today! 

 

Post 5: Values in Action (Single Image) 

   

Suggested Caption 

The Canadian Sport Policy 2025-2035 is driven by values shared by people throughout Canada. From 

coast to coast to coast, these values can come to life through action on the field of play. 

Learn more about the values that will drive sport in Canada forward, visit CSP.sirc.ca today! 

  



 

Post 6: Lifelong Participation in Sport (Single Image) 

   

Suggested Caption 

Participation enables all people living in Canada to participate in sport and physical activity with its many 

social and health benefits in mind. Participants develop the motivation, confidence, physical 

competence, and understanding to value and engage in physical activities for life. 

To learn more about the many reasons and ways we participate in sport, visit CSP.sirc.ca today! 

 

Post 7: Performance in Sport (Single Image) 

   

Suggested Caption 

Participants looking to develop strong skills and abilities will set their goals and ambitions in progressive 

levels of fair and ethical competition. Beginning in communities, performance can lead to representing 

Canada in international competition in the advanced stages - creating sporting heroes and legends. 

To learn more about the many reasons and ways we participate in sport, visit CSP.sirc.ca today! 

 

 



 

 

Post 8: Desired Outcomes of the Canadian Sport Policy (Carousel) 

    

Suggested Caption 

The Canadian Sport Policy 2025-2035 was designed to provide a clear path forward articulated in the 

shared vision and values, and that success be easily measured through desired outcomes. 

To learn more about how we can make it happen, visit CSP.sirc.ca today!  

 

Customizable Template 

Post 9: The Canadian Sport Policy: For Canadians, by Canadians (Single Image) 

   

Suggested Caption 

The Canadian Sport Policy 2025-2035 is here! It sets the stage for creating sport environments that put 
people first, reflect shared values, and strengthen health and culture in communities across Canada. 

To learn more about the role you can play in realizing the shared vision of the Canadian Sport Policy 
2025-2035, visit CSP.sirc.ca today! 

  



 

Politique canadienne du sport 2025-2035  

Résumé 

• Vous trouverez un résumé d’une page de la Politique canadienne du sport 2025-2035, 

présentant sa vision, ses priorités et ses résultats attendus, afin d’informer et de mobiliser 

rapidement les parties prenantes. 

Ressources pour les médias sociaux 

Conseils et trucs pour les médias sociaux 

• Utilisez le mot-clic #PolitiqueCanadienneDuSport dans vos contenus partagés. 
• Redirigez le trafic vers la Politique canadienne du sport à l’adresse CSP.sirc.ca 
• Identifiez le SIRC dans vos publications sur X, LinkedIn, Instagram et Facebook. 

Tous les graphiques sont disponibles ici dans différents formats. 

Deux façons de partager 

• Vous trouverez ci-dessous huit options de publications prêtes à utiliser, comprenant des 
graphiques et des textes. 

• Il existe également une proposition de publication que vous pouvez adapter qui comprend un 
modèle graphique à utiliser avec vos propres photos en arrière-plan! 

Contenu prêt à publier 

Publication 1 : Introduction à la Politique canadienne du sport (image unique) 

   

Texte suggéré 

La Politique canadienne du sport 2025-2035 est maintenant accessible! Celle-ci guidera et inspirera tout 
le monde à travailler ensemble pour créer des environnements sportifs axés sur les personnes, qui 
reflètent les valeurs partagées et qui renforcent la santé et la culture du Canada et de ses communautés. 

Pour en savoir plus sur la manière dont la Politique canadienne du sport 2025-2035 visitez PCS.sirc.ca 

dès aujourd’hui! 

https://sirc.ca/wp-content/uploads/2025/07/Politique-canadienne-du-sport-en-resume-FINALE.pdf
https://www.csp.sirc.ca/
https://x.com/SIRCtweets
https://ca.linkedin.com/company/sirc_2
https://www.instagram.com/sirc_canada/?hl=en
https://www.facebook.com/sirc.canada/
https://sirc.ca/wp-content/uploads/2025/07/CSP-Social-Media-Graphics.zip


 

Publication 2 : Une politique pancanadienne du sport (image unique) 

   

Texte suggéré 

La Politique canadienne du sport 2025-2035 une voie stimulante pour le sport au Canada. Cette vision, 

façonnée par des Canadiens et Canadiennes de partout au pays, s’aligne sur les stratégies qui 

soutiennent le système sportif. 

Pour en savoir plus sur l’avenir du sport au Canada, visitez PCS.sirc.ca dès aujourd’hui! 

 

Publication 3 : Engagement d’un océan à l’autre (image unique) 

   

Texte suggéré 

La Politique canadienne du sport 2025-2035 s’appuie sur les commentaires de plus de 5 000 personnes 

et de plus de 500 organismes sportifs de partout au Canada qui apportent des expériences et 

perspectives diverses pour éclairer la voie à suivre. 

Ces consultations ont permis d’élaborer une politique axée sur la base, qui soutient et met l’accent sur le 

développement à long terme de tous les participants au sport. 

Pour en savoir plus sur le rôle que nous avons tous à jouer pour l’avenir du sport au Canada, visitez 

PCS.sirc.ca dès aujourd’hui! 



 

Publication 4 : La vision pour le sport au Canada (image unique) 

   

Texte suggéré 

Chacun a un rôle à jouer dans la réalisation de la vision de la Politique canadienne du sport — athlètes, 

entraîneurs, officiels, administrateurs, organismes de sport et partenaires, gouvernements. Pour 

atteindre cette vision, il faut que tous travaillent ensemble de façon harmonieuse pour offrir un sport 

fondé sur des valeurs partagées. 

Pour comprendre votre rôle dans la réalisation de la vision, visitez PCS.sirc.ca dès aujourd’hui! 

 

Publication 5 : Les valeurs de la politique (image unique) 

   

Texte suggéré 

La Politique canadienne du sport 2025-2035 est guidée par des valeurs partagées par des gens de tout le 

Canada. D’un océan à l’autre, ces valeurs prennent vie par des actions concrètes sur le terrain de jeu. 

Pour en savoir plus sur les valeurs qui feront progresser le sport au Canada, visitez PCS.sirc.ca dès 

aujourd’hui! 

 

 



 

Publication 6 : Participation au sport tout au long de la vie (image unique) 

   

Texte suggéré 

La participation permet à toutes les personnes vivant au Canada de pratiquer le sport et l’activité 

physique, en profitant de leurs nombreux bienfaits sociaux et pour la santé. Les participants développent 

la motivation, la confiance, les compétences physiques et la compréhension nécessaires pour apprécier 

et pratiquer ces activités toute leur vie. 

Pour en savoir plus sur les nombreuses raisons et façons dont nous participons au sport, visitez 

PCS.sirc.ca dès aujourd’hui! 

 

Publication 7 : La performance dans le sport (image unique) 

   

Texte suggéré 

Les participants qui cherchent à développer de solides compétences et habiletés se fixeront des objectifs 

et des ambitions dans le cadre de niveaux progressifs de compétition équitable et éthique. En partant 

des communautés, la performance peut ouvrir la voie à la représentation du Canada dans des 

compétitions internationales de haut niveau — créant ainsi des héros et des légendes du sport. 

Pour en savoir plus sur les nombreuses raisons et façons dont nous participons au sport, visitez 

PCS.sirc.ca dès aujourd’hui! 



 

Publication 8 : Résultats attendus de la politique canadienne du sport (Carrousel) 

    

Texte suggéré 

La Politique canadienne du sport 2025-2035 a été conçue pour tracer une voie claire vers l’avenir, portée 
par une vision et de valeurs communes, avec des résultats attendus qui permettent de mesurer 
facilement le succès. 

Pour en savoir plus sur la façon dont nous pouvons y parvenir, visitez PCS.sirc.ca dès aujourd’hui! 

 

Modèle à personnaliser 

Publication 9 : La politique canadienne du sport : Pour les Canadiens, par les Canadiens (image unique) 

   

Texte suggéré 

La Politique canadienne du sport 2025-2035 est arrivée! Elle ouvre la voie à la création 

d’environnements sportifs centrés sur les personnes, qui reflètent des valeurs partagées et qui 

renforcent la santé et la culture dans les communautés à travers le Canada. 

Pour en savoir plus sur le rôle que vous pouvez jouer dans la réalisation de la vision partagée de la 

Politique canadienne du sport 2025-2035, visitez PCS.sirc.ca dès aujourd’hui! 


